
ZÁPISNICA 

z Valného zhromaždenia Pozemkového spoločenstva bývalých urbarialistov obce Oravský Biely Potok 

konaného dňa 22.8.2021 o 9:00 hod. v Amfiteátri - futbalové ihrisko Oravský Biely Potok 

 
Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

 Počet prítomných: 173 členov z 300 členov, t.j 57,66 % 
1981 podielov z 3840 podielov, t.j. 51,59 % 

 Počet neprítomných 127 členov z 300 členov, t.j 42,33 % 
1859 podielov z 3840 podielov, t.j. 48,41 % 

 Počet členov celkom 300 členov, 3840 podielov podľa posledného výpisu 
 

Program: 

1. Prezentácia účastníkov od 8:30 hod 
2. Doplnkové voľby 
3. Privítanie a úvod 
4. Voľba návrhovej a mandátovej komisie, volebnej komisie, zapisovateľa a overovateľov zápisnice 
5. Kontrola prijatých uznesení 
6. Správa o činnosti za rok 2020 
7. Správa o finančnom hospodárení za rok 2020 
8. Správa dozornej rady 
9. Plán úloh na rok 2021 
10. Návrhy a zmeny 
11. Návrh uznesenia, hlasovanie 
12. Diskusia 
13. Záver 

K bodu 3:  Predseda spoločenstva Miroslav Hurťák otvoril zhromaždenie, privítal prítomných členov a konštatoval,  
že valné zhromaždenie je uznášaniaschopné – prítomných je 173 členov, ktorí vlastnia 1981 podielov, čo 
predstavuje  51,59 % všetkých podielov. 
Oboznámil prítomných členov s programom a požiadal o výmenu bodu 11 a 12 medzi sebou. Valné zhromaždenie 
schválilo výmenu  bodov programu  a program valného zhromaždenia. 

K bodu 4:  Predseda spoločenstva Miroslav Hurťák navrhol nasledovné: 
Návrhovú a mandátovú komisiu v zložení : Ing. Matej Tabačák , Miroslav Matlák, František Gonda 
Volebnú komisiu:  Daniel Mucha, Mgr. Dagmar Mišotová, Mária Šangalová 
Zapisovateľa zápisnice : Ing. Dušan Števek 
Overovateľov zápisnice :  Patricius Dudáš, Pavol Samardák 
 

K bodu 5:  Predseda spoločenstva Miroslav Hurťák konštatoval , že väčšina prijatých uznesení z posledného 
valného zhromaždenia bola splnená.   
Bod 9  z minuloročného uznesenia  - „Návrh  Ing Moniky Vavrečanovej na udelenie súhlasu na prechod a prejazd 
bude posúdený a prejednaný až po analýze právneho zástupcu pozemkového spoločenstva“ stráca význam, 
nakoľko sklad Sekaniská bol zrušený. 
Bod 11 z minuloročného uznesenia – „ Pripraviť podklady na prenájom cca.150 ha lesa od súkromných vlastníkov“ 
bol riešený priradením uvedených lesných pozemkov do štatútu osobitného obhospodarovania pre pozemkové 
spoločenstvo. 



K bodu 6:  Predseda spoločenstva Miroslav Hurťák predniesol Správu o činnosti za rok 2020.  
V správe uviedol množstvo vyťaženej drevnej hmoty za rok 2020, pokles cien drevnej hmoty , pokles dopytu kvôli 
pandémii, nákup nového prístroja GPS, nákup vlečky za traktor, zriadenie kamerového systému na píle, aktuálnu 
situáciu projektov z Eurofondov, odchod lesníka  + OLH na konci roku 2020 a s tým súvisiaci nástup nového OLH. 

Nový OLH Ing. Juraj Majerčák predniesol Správu o činnosti v lese za rok 2020. 
Aj keď Ing.Juraj Majerčák nastúpil až v roku 2021 v krátkosti zhodnotil štatistiku lesopestovných prác a zdôraznil , 
že celá vyťažená drevná hmota je kalamita. Tiež sa vyjadril k stavu lesných porastov, ktoré prešli pod štatút 
osobitného obhospodarovania. 
Valné zhromaždenie zobralo obidve správy o činnosti na vedomie. 
 
K bodu 7:  Ekonómka Eva Pavčová predniesla Správu o finančnom hospodárení za rok 2020. 
V správe konštatovala pokles zisku oproti minulým rokom. 
Valné zhromaždenie schválilo Správu o finančnom hospodárení za rok 2020. 

K bodu 8:  Predseda dozornej rady Ing. Peter Števek predniesol Správu dozornej rady za rok 2020. 
V správe konštatoval: výrazná finančná strata na prevádzke píla,  slabý efekt predaja drevnej hmoty – osloviť 
veľkých spracovateľov dreva. Požiadal valné zhromaždenie o schválenie požiadaviek dozornej rady. 
Valné zhromaždenie zobralo Správu dozornej rady na vedomie. 
Valné zhromaždenie schválilo požiadavky dozornej rady, ktoré sú zapísané v Uznesení tohoto valného 
zhromaždenia 

K bodu 9:  Predseda spoločenstva Miroslav Hurťák predniesol Plán úloh na rok 2021. 
Valné zhromaždenie zobralo Plán úloh na rok 2021 na vedomie. 
 
K bodu 10:  

 Odstúpenie člena dozornej rady - Ing. Jozef Hamaň . Valné zhromaždenie berie na vedomie – zapísané v 
Uznesení 

 Výsledky doplnkových volieb do dozornej rady: 
- Člen dozornej rady:  Anton Tekeľ 

Prvý náhradník:  Peter Tekeľ 
Druhý náhradník  Jozef Zeman 
Tretí náhradník  Jozef Grúň 

- valné zhromaždenie schválilo výsledky volieb do dozornej rady – zapísané v Uznesení 

 Úprava článkov Zmluvy o spoločenstve 
- valné zhromaždenie neschválilo navrhované úpravy článkov 
- valné zhromaždenie schválilo doplniť platnú zmluvu o bod – Korešpondenčné hlasovanie – zapísané v 

Uznesení 

 Smernica pre predaj úžitkového dreva, reziva a paliva podielníkom 
- valné zhromaždenie neschválilo navrhovanú smernicu 

 Nákup terénneho auta v cene 28 500 € bez DPH 
- valné zhromaždenie schválilo nákup terénneho auta – zapísané v Uznesení 

K bodu 12: Diskusia 
- Anton Tekeľ informoval o vyšších ziskoch okolitých urbárov na m3 vyťaženej drevnej hmoty – preverí výbor 
- Ing. Jozef Hamaň na základe infozákona má z OÚ Námestovo – pozemkový a lesný odbor informáciu že uvedený 
odbor disponuje len Zmluvou o spoločenstve z roku 2014, bez Stanov spoločenstva – preverí výbor spoločenstva 
- Ing. Jozef Hamaň – starosta obce požiadal valné zhromaždenie o rezivo na rekonštrukciu domu smútku – 
požiadavka schválená valným zhromaždením – zapísané v Uznesení 
- Mgr.Daniel Klimek informoval o stave MVE – technická správa od SIGMA Group Olomouc, valné zhromaždenie 
schválilo zakonzervovanie axiálnych turbín - zapísané v Uznesení 



 
 

K bodu 11:  Návrhová a mandátová komisia zostavila a predniesla uznesenie vyplývajúce z rokovania valného 
zhromaždenia. Valné zhromaždenie uznesenie prijalo všetkými prítomnými členmi pozemkového spoločenstva. 
Uznesenie je prílohou zápisnice. 

K bodu 13: Záver 
 Predseda spoločenstva poďakoval prítomným a ukončil valné zhromaždenie 
 

 

 

 

Zapisovateľ       ---------------------------------------------------- 

 

 

Overovateľ zápisnice     ---------------------------------------------------- 
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---------------------------------------------------- 

       predseda pozemkového spoločenstva 

 

 

---------------------------------------------------- 

       podpredseda pozemkového spoločenstva 

 

 

---------------------------------------------------- 

       predseda dozornej rady 

 

 



 

Prílohy zápisnice: 

- Pozvánka na valné zhromaždenie 
- Prezenčná listina 
- Splnomocnenia na zastupovanie 
- Zápisnica volebnej komisie 
- Správa o činnosti za rok 2020 
- Správa OLH za rok 2020 
- Správa o hospodárskej činnosti za rok 2020 
- Správa dozornej rady za rok 2020 
- Uznesenie Valného zhromaždenia 
- Oznámenie o vzdaní sa funkcie v dozornej rade – Ing.Jozef Hamaň 


